



有關戶外活動日事宜

敬啟者：為提供多元化學習活動，本年度戶外活動日將於 2017 年 11 月 30 日(星期四)舉行；時間為上午八時三十分至下午約四時，同學須於八時三十分前回校集合。當中一至中三學生需穿著整齊學校白色運動衫、運動長褲及運動外套回校，中四至中六學生則穿著合適之便服，唯需注意服飾儀容必須遵守培育組指引，以樸素為原則。戶外活動日為正常上課日，所有同學必須出席。若同學因特別事故請假，必須於 11 月 17 日(星期五)或以前，以書面詳述理由向學校申請。而遲到及因傷患未能出席的同學，仍須照常回校上課；無故缺席者，將視作曠課處理。若同學於戶外活動日當天因病而未能出席，則須於當日上午八時三十分前，由家長致電回校請假，並於隨後第一個上課日(2017 年 12 月 4 日)遞交家長信及醫生證明。當日天文台若懸掛一號或以上暴風訊號、發出紅色/黑色暴雨警告或空氣質素健康指數級別達 10+ 級，活動則自動取消，同學不用回校(詳情請留意學校網頁)。

級別	活動地點	車費	級別	活動地點	車費
中一	流水響	\$47.2	中四	石澳	\$59.1
中二	大棠郊野公園	\$52.0	中五	清水灣郊野公園	\$55.4
中三	赤柱正灘	\$62.1	中六	蝴蝶灣	\$51.6

家長請填妥回條部份，並着同學交回班主任。上述費用將採用自動轉賬方式繳費，請家長於 2017 年 12 月 15 日將有關款項存入轉賬戶口，並保存款項十四天直至完成轉賬手續(若活動因天氣關係而取消，車費將不設退還)。因特別事故而事先請假的同學，經學校批准後將不用繳費。為資助正在領取社會綜合援助或學生資助全/半費津貼的同學，所有由學校舉辦的全校或全級之全方位學習活動，均可自動獲得賽馬會全方位學習基金資助，豁免收費(包括是次活動)。而其他有臨時/特別經濟需要之同學亦可向校務處索取學生活動資助綜合申請表申請資助。所遞交的資料，將會保密處理。

此致

各位家長/監護人

天主教郭得勝中學校長

韓思騁 謹啟

二零一七年十一月十日

通告編號: 17-18 / 021c

回條

敬覆者：本人已知悉貴校戶外活動日安排，本人同意 敝子弟參與是項活動。並申報 敝子弟健康狀況如下：

- 敝子弟身體健康，並無特殊病歷；
- 敝子弟之特殊病歷為：\_\_\_\_\_，活動時注意事項為：\_\_\_\_\_。

此覆

天主教郭得勝中學

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 學號：\_\_\_\_\_

家長 / 監護人簽名：\_\_\_\_\_

二零一七年十一月\_\_\_\_\_日



Ref: 17-18 / 021e  
10 Nov 2017

Dear Parent(s) / Guardian(s),

### School Outing

The annual School Outing will be held from 8:30am to around 4pm on 30 Nov 2017 (Thu). All students have to assemble at school at 8:30am before the trip. S1 to S3 students should wear their school P.E. uniform (i.e. white T-shirt, long pants and PE jacket) for outing. Casual clothes are accepted for S4 to S6 students on that day provided that the appearance is neat and appropriate (conform to the Pastoral Care Committee Guidelines). The School Outing, being the same as a normal school day, is compulsory for all students.

In case of pre-arranged absences, please submit a letter of absence before 17 Nov 2017. In case of lateness or physical disability, students should still return to school. Absences without a cause will be treated as truancy. In case of illness, parents should call to inform the school office before 8:30am, and submit a letter of absence and medical certificate on the following school day (i.e. 4 Dec 2017). In case of typhoon signal No. 1 or above, Red / Black rainstorm signals, or Air Quality Health Index band at 10+, the School Outing will be cancelled and students do not have to return to school at all (Please refer to the school webpage for details).

Form	Destination	Coach fee	Form	Destination	Coach fee
1	Lau Shui Heung	\$47.2	4	Shek O	\$59.1
2	Tai Tong Country Park	\$52.0	5	Clear Water Bay Country Park	\$55.4
3	Stanley Main Beach	\$62.1	6	Butterfly Bay	\$51.6

**The above fee will be collected via auto Pay and the credit should be ready on 15 Dec 2017. Please keep it for 14 days (Coach fares will not be refunded in case of cancellation due to weather condition).** Students who have requested absences from the School Outing will not have to pay if the absence is approved. Students receiving CSSA or full / half remission under the "Student Financial Assistance Scheme" (SFAS) will be exempted from the fees through the Hong Kong Jockey Club Life-wide Learning Fund. Those students who have emergency financial needs may apply for the "School Activity Subsidy Scheme" at the General Office. Submitted information will be kept confidential.

Yours sincerely,

Steven Hon  
Principal

Ref: 17-18 / 021e  
\_\_\_\_ Nov 2017

### Reply Slip

I am fully aware of the arrangement of the School Outing, and my son / daughter is going to take part.

As for my son / daughter health conditions:

He / she is physically healthy.

He / she suffers from \_\_\_\_\_ and will need special attention when \_\_\_\_\_.

Student's name: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Parent's / Guardian's signature: \_\_\_\_\_